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Na dzisiejszej (18.12) sesji Rady Miejskiej Skoczowa gościł wojewoda śląski Jarosław
Wieczorek. Czy jego zdaniem realny jest remont skoczowskiej estakady?

fot. KR/ox.pl

Podczas dyskusji z radnymi zostało poruszonych wiele wątków. Jednym z nich był właśnie temat estakady, która
jest największą bolączką wszystkich przejeżdżających przez miasto. - Prawdą jest, że jest to dla nas wspólne
wyzwanie. Chciałbym dziś powiedzieć publicznie, że jest to zadanie, które szybko mogę zorganizować czy
przeprowadzić. Takiego zobowiązania jednak nie złożę, z uczciwości wobec państwa. Natomiast mogę
złożyć deklarację dużego zaangażowania w tą sprawę od dnia dzisiejszego. Nie wiem, jaki będzie jej finał,
ze względu na złożoność montażu finansowego takiego przedsięwzięcia - mówił wojewoda.

Cały zapis wideo sesji, na której gościł wojewoda, dostępny jest tutaj - LINK.
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https://www.youtube.com/watch?v=6-8RncCBMXI
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